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Szanowny Panie Prezydencie,
Ostatnio kilkukrotnie przejeżdżając ulicą Rudzką natykam się na dość niebezpieczne zjawisko. Osoby, które jadą ścieżką rowerową od strony
Chwałęcic do Centrum miasta w pewnym momencie chcąc kontynuować jazdę tą samą ulicą są zmuszeni przejść przez drogę, by
kontynuować jazdę po jezdni. (związane jest to z brakiem dalszej przebudowy ulicy Rudzkiej) Rozumiem, częste tłumaczenie władz miasta,
jakoby uczestnicy ruchu drogowego m.in. piesi, czy rowerzyści byli bardziej czujni, kiedy nie ma przejść dla pieszych - choć w myśl tej logiki w
kilku miejscach owe przejścia byłyby nie potrzebne. Jednak kierowcy częstokroć znacznie przekraczają prędkość na ulicy Rudzkiej. Widząc w
tym momencie rodzinę z dziećmi, która przebiega pośród pędzących samochodów trudno opierać się wyłącznie na wysokiej czujności
pieszych/ rowerzystów. W związku z powyższym wnioskuję o zapewnienie im dodatkowych środków bezpieczeństwa w postaci przejazdu dla
rowerów, nieopodal restauracji Laguna (na wysokości kończącej się ścieżki rowerowej) do czasu remontu pozostałej części ulicy Rudzkiej. 
 
Z wyrazami szacunku,
Karol Szymura
Radny Miasta Rybnika
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